



司打口分行維修通知

茲通知本分行須於 2018 年 10 月 8 日至 10 月 16 日期間進行地下渠務維修工程，因此將於上述時段暫停營業，並於 2018 年 10 月 18 日恢復正常運作。

客戶如需辦理任何銀行事務，敬請稍移玉步至其他就近之澳門商業銀行分行辦理。如有任何疑問可於辦公時間內致電商業理財通電話 8796 8888 查詢

是次工程如引致 貴客戶任何不便之處，懇請見諒。

澳門商業銀行股份有限公司
二零一八年九月十二日

Notice on Ponte e Horta Branch Construction Works

Please be informed that Ponte e Horta Branch will be temporarily closed down to undergo construction works for the underground drainage system from 8th October until 16th October 2018. Branch services will then be resumed to normal on 18th October 2018.

To continue enjoying our best quality banking services, you are cordially invited to visit any BCM branches for performing your banking transactions. In case of doubt, please feel free to call TeleBCM at 8796 8888 during office hours.

We sincerely apologize for any inconvenience that might cause you.

Banco Comercial de Macau, S. A.
12 September 2018